
Møtereferat 
Gruppe: FAU Kvernevik skole 

Møtested: Skolens personalrom 

Møtedato/-tid: 19.03.24 kl. 18.00 - 20.00 

Tilstede: 

Marte Selseng (FAU leder) 

1. trinn: Aleksandra Kuna-Bujas (kasserer) 

2. trinn: Janne Melkevik (nestleder) 

3. trinn: Maiken S. Olsen,  

5. trinn: Øyvind Bjørkelund 

6. trinn: Anne Gehring Hansen 

7. trinn: Aud Undal 

Lene Bredesen. rektor 

Forfall: 
4. trinn: Ivar Ødegaard (sekretær) 

3. trinn: Nermine Heikal og Kim Nesse 

Referent: Leder Marte Selseng 
 

Sak nr.:  Ansvar: 

17-24 Godkjenning av referat og innkalling 

Referat og innkalling ble godkjent uten innsigelser 

Leder 

18-24 Rektor informerer 

 

Oppfølging av elevundersøkelsen: 

- Skolen har gjennomført nye 

trivselsundersøkelser, som viser bedring. 

- Har forespurt om å få tilgang til Spekter digital 

spørreundersøkelse, som kan brukes i 

forbindelse med forbyggende arbeid.  

 

Det er søkt om midler til alternative 

opplæringsarenaer: 

- Ønsker å kjøpe en båt og båtplass, 

redningsvester, fiskeutstyr osv. slik at skolen kan 

ta inn dette i undervisningen. Vi må tenke 

annerledes med tanke på motivasjon. 

Rektor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

I boks med ansettelser til neste skoleår. Flere av de 

som har vært ansatt i prosjektet helhetlig skoledag, 

har blitt ansatt.  

 

Saker til høring: 

Skolemat, Kvernevik har sagt nei til valg om skolemat 

mot betaling. Stemningen så langt blant de ansatte er 

at de ikke ønsker dette tilbudet. Men det er ønskelig 

med gratis mattilbud som skolen har per dags dato. 

Dette skal tas opp på FAU møtet i april, før svaret 

sendes inn til politikerne. 

 

 

Forslag til forskrift til om elevpermisjon: 

Gjennomgang av endringene i forskrift om 

elevpermisjoner 

 

 

Skoleregler: 

Gjennomgang av forslag til endring av skoleregler (tidl. 

Ordensreglement).  

 

 

Dersom FAU har innspill til disse sakene, så må dette 

sendes inn før det blir behandlet i sommer. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

19-24 Foreldremøte 04.04.24 

- Deltakelse: 

Flere av FAU medlemmene blir med å 

klargjør/rydder før og etter arrangement 

- Kakesalg: 

6. trinn baker kaker og har utsalget. Betaling 

gjøres til FAU sin Vipps konto, FAU deler beløpet 

på tre og fordeler pengene likt til de tre 

klassene. 

 

Leder 



20-24 17. mai 

- Har en gjennomgang av tilbakemeldinger vi har 

mottatt, og tar en ny vurdering av avgjørelsen. 

- Vi har fortsatt ikke hørt noe fra resten av 17. mai 

komiteen. 

- Vi står på beslutningen vår, FAU trekker seg fra 

tidligere oppgaver. Men vi stiller med faner til 

toget. 

- Arrangementet i Kvernevik er mye større enn i 

andre bydeler, det bør derfor opprettes en egen 

17. mai komite for bydelen, da dette er et 

bydelsarrangement og ikke et FAU/skole 

arrangement som det er ved andre skoler.  

Leder  

21-24 Valg av klassekontakter og FAU representanter 

Vi diskuterer mulighetene for å ha valg av 

klassekontakter og FAU representanter på våren 

istedenfor på høsten. Dette er noe vi vil forsøke å få til 

neste skoleår. Ved å endre dette vil det bli en lettere 

overgang. 

  

Leder 

22-24 Spond som kommunikasjonskanal 

- Foreløpig fornøyd med Spond som 

kommunikasjonskanal i FAU. 

- Leder lager egne undergrupper for 

klassekontakter og FAU medlemmer, samt 

grupper for hvert trinn (for klassekontakter). 

- FAU representantene inviterer klassekontakter 

og FAU medlemmer for sitt trinn, inn i gruppen. 

- Vi håper det vil bli lettere å dele informasjon ut i 

alle ledd  

Leder  

23-24 Foreldremøte nye 1. klasseelever 

Arrangement fra FAU før sommer, eller etter 

skolestart. Forslag til aktiviteter: 

- Flere gode forslag kommer opp 

- Noen mener det er best med møte for kun 

foreldre, mens andre mener det er best å ha en 

samling for kommende elever med foresatte 

- Janne skal sjekke opp ulike alternativer 

Nestleder 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

24-24 Miljø på skolen 

- Vi ser at skolen følger opp resultatene fra 

elevundersøkelsen, og har fokus på dette. Vi er 

veldig fornøyd med skolens håndtering av 

mobbetallene. 

 

Leder 

25-24 Forslag til møtedatoer våren 2024 

- Tirsdag 16. april 2024 

- Tirsdag 14. mai 2024 

- Tirsdag 11. juni 2024  

 

Eventuelt? 

-  


